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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi történt a Bozsik 2 programmal?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gyurcsány Ferenc Gyermek-, Ifjúsági és Sportminiszter Úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem tájékoztatni szíveskedjék a következőkről :
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Írásbeli kérdés

1 .) A Bozsik 2 program müködés során milyen állami támogatást kapott, és milyen saját
bevételekre tett szert? (Kérem válaszát évekre lebontva szíveskedjék megadni!)

2.) Működése során kiadásai hogyan oszlottak meg a saját működési költségek és a
sportszervezetek támogatása között?

3 .) Működés során hány edzővel kötöttek szerződést, és a megszűnéskor hány szerződést
bontottak fel?

4.) A működés során hány gyermek felmérésére került sor, a mérési adatokról készült-e
adattár, megtörténte az adatok elemzése, az elemzéseket kik végezték?

5.) A felmérések alapján készült dokumentumok, elemzések megismerhetőek-e?
6.) Mi lett a sorsa a programhoz beszerzett technikai eszközöknek, ezek milyen értéket

képviselnek?

Kérem, hogy válaszát a fenti pontoknak megfelelő és a határidők betartása mellett
szíveskedjék megadni .

Várom válaszát!

Budapest, 2004 . április 29 .

Tisztelettel :
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